
P R O T O K Ó Ł  Nr XL/17 
 

z sesji Rady Miejskiej w Dukli, odbytej w dniu 21 czerwca 2017 r. o godz.13 00 w sali 
konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Dukli. 
 
  W sesji udział wzięli następujący radni: Jan Dembiczak, Andrzej Dziedzic, 
Zenon Leńczyk, Władysław Boczar , Krzysztof Woźniak, Halina Pietruś , Tomasz Węgrzyn, 
Andrzej Kędra, Ewa Przystasz, Mariusz Folcik, Jan Marszał, Adam Faustus, Zbigniew Głód, 
Bohdan Gocz i Teresa Belcik. 
 Ponadto w sesji udział wzięli: Burmistrz Dukli – Andrzej Bytnar , Sekretarz Gminy – 
Halina Cycak, Skarbnik Gminy – Jolanta Bik, zaproszeni goście, kierownicy jednostek 
organizacyjnych i sołtysi. Listy obecności stanowią załącznik do protokołu. 
 
Ad.1 
 Przewodniczący Rady Miejskiej A. Dziedzic otworzył sesję, powitał wszystkich 
zebranych i stwierdził prawomocność obrad. Na sekretarza obrad powołał radną Ewę Przystasz. 
Uwag do porządku obrad nie zgłoszono. Porządek przedstawia się następująco. 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z XXXIX sesji Rady Miejskiej w Dukli. 
3. Informacja Burmistrza z działalności międzysesyjnej. 
4. Informacja z realizacji uchwał Rady Miejskiej w Dukli. 
5.  Sprawozdanie z działalności Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Dukli sp. z o.o. za 2016 

rok oraz analiza ściągalności opłat za wodę i ścieki oraz czynsz. 
6. Informacja z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Dukli za 2016 rok. 
7. Informacja z działalności Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Dukli za 2016 rok. 
8. Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego Gminy Dukla za 2016 rok. 
9. Informacja z realizacji wniosków i propozycji Komisji Rozwoju Gospodarczego i Środowiska 

zawartych w protokole z przeglądu dróg gminnych, szkół oraz domów ludowych i boisk 
sportowych. 

10. Informacja na temat programu gospodarki niskoemisyjnej i odnawialnych źródeł energii na terenie 
Gminy Dukla. 

11. Zapytania i wolne wnioski. 
12. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmiany Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego miejscowości: Chyrowa, 
Głojsce i Iwla (druk nr 258), 

b) przedstawienia i przyjęcia sprawozdania z realizacji „Gminnego programu opieki nad 
zabytkami na lata 2015-2018 dla Gminy Dukla ‘’(druk nr 259), 

c) ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków ochotniczych straży 
pożarnych, którzy uczestniczą w działaniach ratowniczych lub szkoleniach pożarniczych 
organizowanych przez Państwową Straż Pożarną lub Gminę Dukla (druk nr 260), 

d) wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania na realizację zadania pn .”Odbiór i 
transport odpadów komunalnych niesegregowanych i biodegradowalnych od właścicieli 
nieruchomości zamieszkałych na terenie Gminy Dukla oraz odbiór, transport i 
zagospodarowanie odpadów komunalnych segregowanych od właścicieli nieruchomości 
zamieszkałych z terenu Gminy Dukla” (druk nr 261), 

e) zaciągnięcia zobowiązań na rok 2018 (druk nr 262) 
f) zmian w uchwale budżetowej Gminy Dukla na rok 2017 (druk nr 263), 
g) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Dukla (druk nr 264). 

13. Odpowiedzi na zapytania i wnioski. 
14. Oświadczenia i informacje. 
15. Zamknięcie sesji. 

 
 



Ad.2 
Uwag do protokołu z XXXIX sesji Rady Miejskiej nie zgłoszono. Przyjęto go 

jednomyślnie  /głosowało 14 radnych/.  
 

Ad.3 
 Informację z działalności międzysesyjnej przedstawił Burmistrz A. Bytnar. Informował 
o: 
- 2-dniowym wyjeździe studyjnym do Bukowiny w ramach projektu realizowanego wspólnie  
  z gminą Jasło, Skołyszyn, Brzyska, Tarnowiec, 
- udziale w obchodach Dnia Samorządu Terytorialnego w Rzeszowie, 
- otwarciu wernisażu poplenerowego „Słowiańscy bliźniacy” 
- pikniku rodzinnym w przedszkolu, 
- zawodach wędkarskich o Puchar Burmistrza w Trzcianie, 
- III Galicyjskich Spotkaniach Motocyklowych, 
- pikniku rodzinnym w Szkole Podstawowej w Głojscach, 
- udziale w Powiatowej Radzie Rynku Pracy w Krośnie, 
- spotkaniu z Dyrektorem MOSiR w Dukli M. Szopą w sprawie naboru wniosków z zakresu  
  sportu, 
- spotkaniu z przedstawicielami firmy EKO-EFEKT realizującej zadania w partnerstwie  
  publiczno-prawnym, 
- spotkaniu z Przewodniczącym Rady A. Dziedzicem i przewodniczącymi komisji w temacie  
  porozumienia publiczno-prywatnego - chodzi głównie o budowę oczyszczalni ścieków  
  i kolektora odprowadząjącego ścieki, 
- spotkaniu z radnym B.Goczem w sprawie naboru wniosków ze środków LGD „Kraina Nafty”, 
- spotkaniu z Dyrektorem MOSiR w Dukli M. Szopą, 
- spotkaniu z dyrektorami szkół – tematem był dowóz dzieci do szkół, aneksy do arkuszy  
  organizacyjnych,e-oświata – realizacja programu „Nowa jakość kształcenia w Gminie Dukla”, 
- spotkaniu z projektantem kolektora sanitarnego z Dukli do Wietrzna J. Boroniem przy udziale  
  sołtysa Zboisk M. Lajdanowiczem, 
- spotkaniu z przedstawicielami Państwowej Straży Pożarnej  na temat doposażenia strażaków,    
  zakupu nowego taboru strażackiego, planami inwestycyjnymi m.in. remiza OSP w Tylawie, 
- spotkaniu z architektem W. Pasterkiewiczem w sprawie komory celnej w Dukli, którą gmina  
  przejęła, 
- spotkaniu z sołtysem Myszkowskiego Z.Widziszewskim w sprawach sołeckich, 
- przyjmowaniu stron, 
- spotkaniu z Dyrektorem MOSiR w Dukli M. Szopą w temacie naboru wniosków na  
  infrastrukturę sportową, 
- otwarciu wystawy w Muzeum Historycznym - Pałac w Dukli prof. Stanisława Białogłowicza  
  z okazji 20 rocznicy wizyty Ojca Świętego Jana Pawła II w Dukli,  
- wizytacji prac termomodernizacyjnych na budynku szkolnym w Iwli,  
- spotkaniu z Zarządem OSP w Tylawie – temat budowa remizy strażackiej, 
- radzie budowy przedszkola w Dukli, 
- spotkaniu z architektem M.Gransickim w sprawie uzupełnienia dokumentacji projektowej  
  dotyczącej rewitalizacji dukielskiego rynku, 
- obchodach Dnia Papieskiego w Dukli – występach szkół na dukielskim rynku, 
- spotkaniu z Przewodniczącym Rady A. Dziedzicem w sprawach sesyjnych i gminnych, 
- spotkaniu z Dyrektorem Szkoły Podstawowej w Wietrznie B. Mastej, 
- obchodach 20.rocznicy wizyty Ojca Św. Jana Pawła II w Dukli i kanonizacji Św. Jana z Dukli,  
- Walnym Zebraniu Towarzystwa na Rzecz Rozwoju Muzeum Kultury Łemkowskiej  
   w Zyndranowej,  



- Przeglądzie Chórów Kościelnych i Cerkiewnych, 
- wizytowaniu budowy przedszkola, 
- spotkaniu z Dyrektorem Ośrodka Kultury w Dukli w sprawie Dni Dukli i dożynek gminnych, 
- spotkaniu z Prezesem MPGK Krosno i firmą projektującą kolektor z Wietrzna do Głowienki  
  w sprawie kolektora, 
- spotkaniu z Przewodniczącym Rady A. Dziedzicem i sołtysem Zboisk M. Lajdanowiczem   
  w sprawach sołectwa Zboiska,  
- spotkaniu z Z-cą Dyrektora NZOZ „VIVA” w Dukli B. Kaczorem – temat prac remontowych  
   w obiektach, które zajmuje NZOZ „VIVA”, 
- spotkaniu z radną H. Pietruś w sprawach sołectwa Głojsce, 
- spotkaniu z Dyrektorem MOPS w Dukli M. Bielec - sprawa naboru wniosków „Klub seniora”, 
- spotkaniu z Dyrektorem ZS Nr 1 w Dukli J. Pęcakiem w sprawie realizowanego projektu  
  „Nowa jakość kształcenia w Gminie Dukla”, 
- przyjmowaniu stron, 
- wizycie w Opali na Węgrzech, gdzie nawiązano dobre wzajemne relacje z nowo wybranym, 
- spotkaniu z Dyrektorem – Członkiem Zarządu Powiatu Krośnieńskiego A. Mercikiem 
  i Wicestarostą Krośnieńskim A. Kasprzykiem w sprawie budowy mostu do Zawadki  
  Rymanowskiej na Jasiołce, 
- spotkaniu z Wójtem Nowego Żmigrodu i Komitetem Organizacyjnym Obchodów 250  
  Rocznicy Konfederacji Barskiej, 
- szkoleniu nt. kontroli zarządczej”, 
- posiedzeniu komisji w sprawie budżetu obywatelskiego dla m.Dukla, 
- spotkaniu z radnym B.Goczem w sprawach gminnych, 
- spotkaniu z Przewodniczącym Zarządu Osiedla m.Dukla w sprawach Osiedla m.Dukla, 
- podpisaniu wspólnie ze Skarbnikiem aneksu do umowy. 
 
Ad.4. 
 Informację z realizacji uchwał podjętych na XXXIX sesji Rady Miejskiej w Dukli 
przedstawiła Sekretarz H. Cycak. Informacja stanowi załącznik do protokołu.  
 
Ad.5 
 Sprawozdanie z działalności Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Dukli sp. z o.o. za 
2016 rok oraz analiza ściągalności opłat za wodę i ścieki oraz czynsz przedstawił Prezes GKiM  
sp. z o. o. w Dukli Artur Wszołek. Informacja stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad.6 
 Informację z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Dukli przedstawiła 
Dyrektor Małgorzata Bielec. Informacja stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad.7 
 Informację z działalności Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Dukli przedstawił Dyrektor 
Michał Szopa. Informacja stanowi załącznik do protokołu.  
 
Ad.8 
 Informację o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego Gminy Dukla za 2016 rok 
przedstawił Komendant Komisariatu Policji w Dukli podkom. Jerzy Szwast. Informacja stanowi 
załącznik do protokołu. 
 
Ad.9 
 Informację z realizacji wniosków i propozycji Komisji Rozwoju Gospodarczego i Środowiska 
zawartych w protokole z przeglądu dróg gminnych, szkół oraz domów ludowych i boisk sportowych 



przedstawił Naczelnik Wydziału Gospodarczego Urzędu Miejskiego w Dukli Piotr Świder. Informacja 
stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad.10 
 Informację na temat programu gospodarki niskoemisyjnej i odnawialnych źródeł energii na 
terenie Gminy Dukla przedstawił Naczelnik Wydziału Gospodarczego Urzędu Miejskiego w Dukli Piotr 
Świder. Informacja stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad.11 
 Z. Leńczyk podniósł następujące sprawy: 
- konieczność jak najszybszego odmalowania przejść dla pieszych, a w szczególności przy Zespole  
  Szkół Nr 1 w Dukli, Zespole Szkół Nr 2 w Dukli, na ul. Kościuszki i ul. Łąki, 
- potrzebę wymiany zniszczonych korytek odprowadzających wodę z rynien przy ul. Kościuszki, przy  
  sklepie i aptece K. Krajmasa. 
 Do radnego powiatu krośnieńskiego Z. Fedaka apelował o odmalowanie przejść dla pieszych 
na ul. Cergowskiej, natomiast do Przewodniczącego Rady A .Dziedzica wnioskował o podjęcie 
zdecydowanych działań, aby informacje, które będą przedmiotem obrad Rady były przesyłane na tablety 
radnym co najmniej 2-3 dni wcześniej, żeby była możliwość się z nimi zapoznać i ustosunkować. 
Wnioskował również, aby informacje, które będą przedmiotem obrad komisji , na posiedzeniu komisji 
osobiście przedstawiał autor, który ją opracowywał.  
 B. Płóciennik poruszył następujące tematy: 
- dzieląc się informacją uzyskaną od Dyrektora Zarządu Powiatu Krośnieńskiego  A. Mercika, że  
  pieniądze na most do Zawadki  Rymanowskiej zostały mocno ograniczone i dlatego Starosta zwrócił  
  się o pomoc na realizację tego zadania do Rady Miejskiej w Dukli , dlatego też prosił radnych o jej  
  udzielenie,  chociaż dodał, że jeżeli będzie to decyzja negatywna to też zrozumie. Poddawał pod  
  rozwagę fakt ,  że most obecny ma nośność 3 tony, a autobus dowożący dzieci do szkoły waży 12  
  ton, 
- potrzebę wystąpienia o uzupełnienie oznakowania miejscowości Zawadka Rymanowska, bo nie  ma  
  tablicy, że to teren zabudowany albo ustawić znak ograniczający prędkość, 
- uciążliwość, jaką stwarzają motocykliści, którzy z zawrotną prędkością przejeżdżają przez Zawadkę  
  Rymanowską. Zgłaszał, aby była realna możliwość działania dla Policji, być może uda się kogoś  
  zatrzymać.  
- ograniczenie tonażu samej drogi. Z odpowiedzi z Zarządu Dróg Powiatowych w Krośnie na pismo  
  dotyczące ograniczenia tonażu na przedmiotowej drodze wynika, że to mosty ograniczają tonaż i nie  
  potrzebne są znaki ograniczające tonaż.  
  Osobiście uważa, że droga powinna być oznakowana znakami ograniczającymi tonaż. Zgłaszał, że  
  ostatnio o godz.6-tej rano pięć samochodów ciężarowych wiozących drewno przejechało przez  
  Zawadkę Rymanowską, ponieważ Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Krośnie M. Pepera wydał  
  pozwolenie bez ograniczenia czasowego, dlatego też już 1,5 roku jeżdżą tą drogą samochody  
  przekraczające tonaż. 
 Następnie zapytał Sekretarza H. Cycak o nowe wiadomości na temat usuwania barszczu 
Sosnowskiego. 
 M. Folcik zwrócił się z prośbą do radnego Rady Powiatu Krośnieńskiego o interwencję w 
sprawie drogi Równe – Lubatówka, ponieważ na odcinku drogi w okolicy przejścia dla pieszych koło 
szkoły w Równem rozwarstwia się asfalt i zawija się na krawężnik. Apelował także o ograniczenie 
tonażu na tej drodze ze względu na wzmożony w ostatnim czasie przejazd samochodami z dłużycą. 
 
Ad.12  
 Następnie przystąpiono do podejmowania uchwał. 
 Projektantka Małgorzata Puchyr, obecna na tej części obrad przedstawiła uzasadnienie do 
projektu uchwały w sprawie zmiany Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego 
miejscowości: Chyrowa, Głojsce i Iwla informując, że procedura formalno-prawna opracowania 
projektu Zmiany Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego miejscowości: Chyrowa, 
Głojsce, Iwla, została przeprowadzona  zgodnie z  zapisami. Zmiana obejmuje teren odkrywki 
piaskowca cergowskiego i 30% tego terenu przeznaczono do eksploatacji. 



Pytań nie było. Z. Leńczyk przedstawił pozytywną opinię do przedłożonego projektu uchwały. 
 Przewodniczący Rady A.Dziedzic poddał pod głosowanie projekt 
 

 
U C H W A Ł Y  Nr XL/251/17 

Rady Miejskiej w  D u k l i 
z dnia 21 czerwca 2017 roku 

 
w sprawie zmiany Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego miejscowości: 
Chyrowa, Głojsce i Iwla. 
 
Uchwałę podjęto jednomyślnie /głosowało 15 radnych/. 
 Następnie Naczelnik Wydziału Gospodarczego Urzędu Miejskiego w Dukli przedstawił 
uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie przedstawienia i przyjęcia sprawozdania z realizacji 
„Gminnego programu opieki nad zabytkami na lata 2015-2018 dla Gminy Dukla”. Omówił działania 
gminy polegające na wsparciu finansowym właścicieli obiektów i parafii na prace konserwatorskie 
oraz współfinansowanie wspólnie z Wojewódzkim Konserwatorem Zabytków prac remontowo-
konserwatorskich starych nagrobków na cmentarzu komunalnym w Dukli. 
 Z. Leńczyk informował, że Komisja Rozwoju Gospodarczego i Środowiska pozytywnie 
zaopiniowała przedłożony projekt uchwały. 
Pytań nie było. Przewodniczący Rady A. Dziedzic poddał pod głosowanie projekt 
 
 

 
U C H W A Ł Y  Nr XL/252/17 

Rady Miejskiej w  D u k l i 
z dnia 21 czerwca 2017 roku 

 
w sprawie przedstawienia i przyjęcia sprawozdania z realizacji „Gminnego programu opieki 
nad zabytkami na lata 2015-2018 dla Gminy Dukla ‘’. 
 
Uchwałę podjęto jednomyślnie /głosowało 15 radnych/.  
 Następnie Sekretarz H. Cycak przedstawiła uzasadnienie do kolejnego projektu uchwały w 
sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków ochotniczych straży pożarnych, 
którzy uczestniczą w działaniach ratowniczych lub szkoleniach pożarniczych organizowanych przez 
Państwową Straż Pożarna lub Gminę Dukla informując również o wskazaniu przez audytora 
konieczności podjęcia tejże uchwały. Tłumaczyła, że z wnioskiem o podwyższenie stawek 
ekwiwalentu wystąpił Zarząd Oddziału Miejsko-Gminnego Związku Ochotniczych Straży 
Pożarnych w Dukli, stwierdzając, że wysokość ekwiwalentu od kilku lat pozostaje na 
niezmienionym poziomie, podczas gdy w tym okresie wzrosło najniższe wynagrodzenie, 
podniesiono stawkę godzinową wynagrodzenia. Strażacy coraz częściej wyjeżdżają do 
licznych akcji ratowniczych, zabezpieczają też różne imprezy organizowane na terenie gminy. 
Za ten czas poświęcony bezpieczeństwu publicznemu jedynym wynagrodzeniem jest 
ekwiwalent. Zaproponowana kwota 13 zł nie przekracza progu ustawowego tj. 1/75 
przeciętnego wynagrodzenia. 
 T.Belcik informowała, że Komisja Kultury, Oświaty, Zdrowia i Spraw Obywatelskich 
pozytywnie zaopiniowała przedłożony projekt uchwały. 
Pytań nie było. Przewodniczący Rady A.Dziedzic poddał pod głosowanie projekt 
 

U C H W A Ł Y  Nr XL/253/17 
Rady Miejskiej w  D u k l i 

z dnia 21 czerwca 2017 roku 
 



w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków ochotniczych straży 
pożarnych, którzy uczestniczą w działaniach ratowniczych lub szkoleniach pożarniczych 
organizowanych przez Państwową Straż Pożarną lub Gminę Dukla .  
 
Uchwałę podjęto jednomyślnie /głosowało 15 radnych/. 
 Następnie Skarbnik J.Bik przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania na realizację zadania pn .”Odbiór i transport 
odpadów komunalnych niesegregowanych i biodegradowalnych od właścicieli nieruchomości 
zamieszkałych na terenie Gminy Dukla oraz odbiór, transport i zagospodarowanie odpadów 
komunalnych segregowanych od właścicieli nieruchomości zamieszkałych z terenu Gminy 
Dukla”. Proponuje się zaciągnięcie zobowiązania na lata 2018-2019 w łącznej wysokości  
960 000,00 zł  na realizację zadania pn. "Odbiór i transport odpadów komunalnych 
niesegregowanych i biodegradowalnych od właścicieli nieruchomości zamieszkałych na 
terenie Gminy Dukla oraz odbiór, transport i zagospodarowanie odpadów komunalnych 
segregowanych od właścicieli nieruchomości zamieszkałych z terenu Gminy Dukla”. 
Powyższe zobowiązanie zostanie pokryte z dochodów gminy przewidzianych w budżecie 
gminy na lata 2018 i 2019 z tytułu opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
 J. Dembiczak informował, że Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała 
przedłożony projekt uchwały.  
Pytań nie było. Przewodniczący Rady A.Dziedzic poddał pod głosowanie projekt 
 
 

    U C H W A Ł Y  Nr XL/254/17 
Rady Miejskiej w  D u k l i 

z dnia 21 czerwca 2017 roku 
 

w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania na realizację zadania pn .”Odbiór i 
transport odpadów komunalnych niesegregowanych i biodegradowalnych od właścicieli 
nieruchomości zamieszkałych na terenie Gminy Dukla oraz odbiór, transport i 
zagospodarowanie odpadów komunalnych segregowanych od właścicieli nieruchomości 
zamieszkałych z terenu Gminy Dukla”. 
 Uchwałę podjęto jednomyślnie /głosowało 14 radnych/.  
 Następnie Skarbnik J. Bik nawiązując do kolejnego projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia 
zobowiązań na rok 2018 tłumaczyła, że podjęcie uchwały niezbędne jest w celu złożenia wniosku do 
Ministerstwa Sportu i Turystyki w ramach programu rozwoju ponadlokalnej infrastruktury sportowej 
– pilotaż. 
 J. Dembiczak przedstawił pozytywną opinię do przedłożonego projektu uchwały. 
Pytań nie było. Przewodniczący Rady A.Dziedzic poddał pod głosowanie projekt 
 
 

    U C H W A Ł Y  Nr XL/255/17 
Rady Miejskiej w  D u k l i 

z dnia 21 czerwca 2017 roku 
 

w sprawie zaciągnięcia zobowiązań na rok 2018. 
Uchwałę podjęto jednomyślnie /głosowało 15 radnych/. 
 Następnie Skarbnik J. Bik przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie zmian w 
uchwale budżetowej Gminy Dukla na 2017 rok. Informowała, że źródło zmian dochodów zostało 
wskazane w treści uchwały, natomiast wydatki przedstawiają się  
1. dział 010 – zabezpieczenie środków na remont kanalizacji deszczowej oraz na wykonanie 
analizy ekonomiczno – finansowej i technicznej projektu budowy oczyszczalni ścieków w 
Wietrznie wraz z kolektorem doprowadzającym, 
2. dział 400 – przesunięcie środków na opracowanie opinii dotyczącej zmiany stanu wody – 



umowa o dzieło, 
3. dział 500 – środki na wydatki związane z administrowaniem placem targowym, 
4. dział 630 – wprowadzenie środków na realizację projektów: „Przez górkę do sąsiada"w 
ramach Programu Współpracy Transgranicznej Interreg V-A Polska Słowacja 2014-2020 
oraz "Otwarcie ścieżki historyczno-przyrodniczej "Tam gdzie chadzali wojowie" na 
Grodzisku w Wietrznie, prezentacja produktów lokalnych ,regionalnych i tradycyjnych 
gminy Dukla"w ramach Europejskiego Funduszu Rolnego na Rzecz Rozwoju Obszarów 
Wiejskich: Europa inwestująca w obszary wiejskie, 
5. dział 750 – zabezpieczenie środków na wypłatę inkasa dla sołtysów oraz usług w zakresie 
bieżącego funkcjonowania urzędu, 
6. dział 754 – zabezpieczenie środków na wydatki związane z zakupem usług w strażach 
pożarnych, 
7. dział 801 – zabezpieczenie środków na remonty obiektów szkolnych, korekta finansowa 
środków RPO WP w związku z realizacją projektu budowy przedszkola, aneks po 
postepowaniu przetargowym w związku z realizacją projektu budowy hali sportowej w 
Jasionce, korekta środków w związku z realizacją projektów w ramach działania 9.2 w 
szkołach podstawowych, 
8. dział 852 – przesunięcia środków w ramach bieżącej działalności MOPS, 
9. dział 855 - przesunięcia środków w ramach bieżącej działalności MOPS, 
10. dział 900 – przesunięcie środków z zadania – Rekultywacja składowiska odpadów, 
11. dział 921 - zabezpieczenie środków na dotacje: dla Regionalnego Towarzystwa 
Historycznego w Równem, na dofinansowanie realizacji zadania „Dostosowanie 
pomieszczeń w budynku Domu Ludowego w Równem do potrzeb Regionalnego Centrum 
Kultury w Równem” 41.670,00 zł; dla Kółka Rolniczego w Łękach Dukielskich, na 
dofinansowanie realizacji zadania „Wielofunkcyjne Centrum Kultury Wiejskiej w Łękach 
Dukielskich – Stowarzyszenie Kółko Rolnicze” - 141.186,00 zł; na dotacje udzielane  
organizacjom pożytku publicznego – 1.000,00 zł; darowizna na zakup krzeseł do DL 
Równe. 
 J. Dembiczak przedstawił pozytywna opinię Komisji Budżetu i Finansów do 
przedłożonego projektu uchwały. 
Pytań nie było. Przewodniczący Rady A.Dziedzic poddał pod głosowanie projekt  
 
 

    U C H W A Ł Y  Nr XL/256/17 
Rady Miejskiej w  D u k l i 

z dnia 21 czerwca 2017 roku 
 

w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Dukla na 2017 rok. 
 
Uchwałę podjęto jednomyślnie (głosowało 15 radnych). 
 Następnie Skarbnik J. Bik przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie 
zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Dukla informując, że są to zmiany 
dokonane od 6 marca br. do dnia dzisiejszego. W zakresie prognozy dochodów oraz 
prognozowanych wydatków dokonano aktualizacji dochodów i wydatków, które zostały 
uwzględnione w uchwałach Rady Miejskiej oraz zarządzeniach Burmistrza. Zmienione 
zostały limity wydatków w związku z podpisaniem aneksów do umów na dofinansowanie 
realizacji projektów. Szczegóły zmian zawarte są w załączniku nr 3 do projektu 
przedmiotowej uchwały. 
 J. Dembiczak informował, że Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała 
przedłożony projekt uchwały. 
Pytań nie było. Przewodniczący Rady A.Dziedzic poddał pod głosowanie projekt 



 
    U C H W A Ł Y  Nr XL/257/17 

Rady Miejskiej w  D u k l i 
z dnia 21 czerwca 2017 roku 

 
w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Dukla. 
 
Uchwałę podjęto jednomyślnie (głosowało 15 radnych). 
 
Ad.13 
 Odpowiedzi na zapytania Z. Leńczyka udzielił Burmistrz A. Bytnara informując, że 
wnioski przyjął do wiadomości i realizacji. 
B. Płóciennikowi odpowiedział, że na temat udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Krośnieńskiemu radni podyskutują po sesji celem ustalenia stanowiska Rady w tym zakresie, 
natomiast o oznakowanie miejscowości Zawadka Rymanowska i ograniczenie tonażu 
zapewnił, że wystąpi do Zarządu Dróg Powiatowych w Krośnie.  
 Sekretarz H. Cycak odpowiedziała, że w sprawie nowych informacji na temat 
zwalczania barszczu Sosnowskiego zwróci się z zapytaniem do Generalnej Dyrekcji Ochrony 
Środowiska, która realizuje i wówczas udzieli odpowiedzi pisemnej, ponieważ w dniu 
dzisiejszym nikt nie umiał odpowiedzieć, na jakim etapie jest to przedsięwzięcie. 
 Radny Powiatu Krośnieńskiego Z. Fedak odpowiedział Z. Leńczykowi, M. Folcikowi 
i Z. Głodowi , który zgłosił problem w czasie przerwy, że zajmie się podniesionymi tematami. 
B. Płóciennikowi odpowiedział odnośnie mostu do Zawadki Rymanowskiej informując, że 
kosztorys opiewał na kwotę 5 mln zł i dofinansowanie miało wynosić 50%, ale od tego roku 
zmieniły się zasady i z budżetu państwa wpłynęło tylko 2,1 mln zł zamiast 2,5 mln zł i trzeba 
było szukać w budżecie 400 000 zł , żeby ogłosić przetarg. Środki zostały zabezpieczone, 
ogłoszono przetarg. Po przetargu okazało się, że najtańsza oferta opiewa na kwotę 5,8 mln zł, 
a najdroższa na 9 mln zł. Stąd wizyta Dyrektora A. Mercika i Wiceprezydenta z prośbą o 
udzielenie pomocy finansowej z budżetu Gminy Dukla. Jest niebezpieczeństwo, że ta 
inwestycja nie będzie realizowana, dlatego też należy znaleźć środki, bo następnej takiej 
możliwości nie będzie. Dodał, że Nadleśnictwo mimo obietnic nie może partycypować w 
kosztach, bo ma przyblokowane środki. Prosił o poważne podejście do tej sprawy. 
 J. Dembiczak pytał, co byłoby z budową mostu,  jeżeli Gmina Dukla nie udzieliłaby 
pomocy finansowej. Przypominał, jak Dyrektor A. Mercik na posiedzeniu komisji Rady 
zapewniał, że to po raz ostatni występuje do gminy po pomoc finansową na zadania powiatu. 
 Z. Fedak odpowiedział, że jest zagrożenie, iż pieniądze zostaną oddane i inwestycja 
nie będzie realizowana. 
 Przewodniczący Rady A.Dziedzic odpowiedział Z.Leńczykowi, że wszyscy 
przygotowujący informacje na sesję mają wiedzę o potrzebie przygotowania materiałów na 
tyle wcześnie, żeby na kilka dni przed sesją mogły być przesłane radnym na tablety. 
Tłumaczył, że ostatnio przydarzyła się pomyłka przy przesyłaniu informacji i materiały nie 
doszły, dopiero po interwencji okazało się, że zostały wysłane, ale na błędny adres i dlatego 
tak późno dotarły do radnych.  
 
Ad.14 
 Sekretarz H. Cycak mimo rozdanych zaproszeń, zapraszała wszystkich na uroczystą 
sesję Rady Miejskiej i Dni Dukli. Informowała, że tegoroczną sesję i Dni Dukli zaszczycą 
swoją obecnością zaproszone delegacje z Włoch, Słowacji, Węgier i Rumunii. Delegacja z 
Ukrainy nie potwierdziła na razie swojego przybycia. 



 Przewodniczący Rady A.Dziedzic zapraszał wszystkich na uroczystą sesję Rady 
Miejskiej w Dukli , którą zwołał na dzień 1 lipca br. na godz.14.00 w Muzeum Historycznym 
– Pałac w Dukli. 
 
 
 
Ad.15 
 W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady A.Dziedzic 
zamknął XL sesję Rady Miejskiej o godz. 14 15 . 
 
 
Protokołowała: 
 
Zdzisława Skiba  
  


